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Inleiding 
Dinsdag 20 mei 2025 vond in De Turfhoeve aan de Middenpeelweg de informatiebijeenkomst plaats 
voor het project ‘Doorstroommoeras Rieterdijk’, als onderdeel van de pilot ‘Beekdalbrede aanpak 
Groote Molenbeek. Dit verslag geeft een korte beschrijving van het verloop van de avond waarbij de 
opgehaalde informatie is samengevat.  
 
Het doel van de avond is de formele herstart van het project. Dit bestaat aan de ene kant uit het 
opnieuw vertellen van het project, maar aan de andere kant ook uit de afstemming van de eerder 
opgehaalde informatie die wordt meegenomen in de uitwerking van het project. 
 
Opening en welkom  
Alle aanwezigen worden welkom geheten door Waterschap Limburg. Het programma van de avond 
bestaat uit een gezamenlijke aftrap door Arnold Jansen, lid van het dagelijks bestuur, gevolgd door 
een korte toelichting op het project door Alwin Teeuwen, projectmanager. Deze uitleg wordt 
gegeven aan de hand van een presentatie. Deze presentatie is te vinden op de projectpagina via de 
website van Waterschap Limburg of de onderstaande link. Ook geeft de heer Piet Verdonschot een 
presentatie over steekmuggen, deze presentatie is te vinden op 
www.waterschaplimburg.nl/rieterdijk. In de vervolgstappen blijft Piet Verdonschot betrokken met 
betrekking tot maatregelen tegen muggen.  
 
Aanpak pilot doorstroommoeras Rieterdijk 
In de presentatie van Alwin Teeuwen wordt ingegaan op het project, de doelstelling en aanpak. Het 
doel van het project is om de theorie van een beekdalbrede benadering in de praktijk te kunnen 
toetsen. Hierbij onderscheiden we meerdere zones in het beekdal, richten we deze zodanig in en 
wordt het gebruik afgestemd.  
 
Deze bewonersbijeenkomst geeft input voor de brede verzameling van de huidige situatie en de 
wensen/vragen vanuit de omgeving. Vervolgens gaan we aan de slag met het opstellen van 
inrichtingsvoorstellen. Deze worden in een volgende bewonersbijeenkomst besproken en toegelicht. 
De verwachting is dat we deze bijeenkomst in het vierde kwartaal van 2025 kunnen organiseren.  
 
Reacties deelnemers  
Na afloop van de presentaties gaan de aanwezigen uit elkaar in drie verschillende tafels Dit brengtde 
aanwezigen in de gelegenheid om een reactie te geven en/of vragen te stellen naar aanleiding van de 
presentaties. Bij elke tafel is één persoon namens Waterschap Limburg of het adviesbureau Sweco 

http://www.waterschaplimburg.nl/rieterdijk
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aanwezig. Deze persoon begeleidt de sessie en maakt aantekeningen. Hieronder is een beknopte 
samenvatting gegeven van deze reacties. 

 

Aandachtspunten dialoogtafel 1 

• Leg de beek verder af van de percelen (specifiek de percelen gelegen rondom Most); 

• Aandacht voor het borgen en verankeren van de inbreng vorige bewonersbijeenkomst; 

• Aandacht voor actief en goed peilbeheer (huidige en toekomstige situatie); 

• In het verlengde van het voorgaande punt, het zorgdragen voor een stabiele waterstand; 

• Actief beverbeheer (liever geen bever in het gebied). 

 

Aandachtspunten dialoogtafel 2 

• Bewoners geven aan dat tussen Kloeteven en Most stilstaand water is, dat de oude beekloop nog 

openligt en erg voedselrijk is;  

• Bezorgdheid voor geluidsoverlast bij Most; 

• Bezorgdheid bij bewoners voor water in de kruipruimte; 

• Bewoners geven aan welke diersoorten in de buurt zijn (vogel broedgebied, reeën, das, 

muizen/ratten (overlast) en muggen (overlast)); 

• Bewoners geven aan dat ze graag samenspraak hebben over de inrichting 

• Bewoners geven aan graag samen te willen kijken naar inrichting van eigen terrein/tuin, in 

combinatie met het landgebruik (vee/paarden), ter verbetering van muggenoverlast; 

• De paardenweides aan de Kleefsedijk staan nu al onderwater. 

 

Aandachtspunten dialoogtafel 3 

• In het algemeen is er veel scepsis ten opzichte van de acties van het waterschap; eerder zou een 

bestuurder hebben gezegd dat er wat hem betreft geen stuwen meer zouden komen; 

• Bewoners geven aan dat het eerder verleggen van de waterloop verder van de snelweg tot extra 

klachten heeft geleid. Ze geven hierbij aan dat de oude loop in het laagste gedeelte lag en dat de 

huidige loop daar niet meer ligt, men vindt dit onlogisch; 

• Men wil niet meer wateroverlast dan er nu is, maar heeft geen specifieke gebieden aangewezen; 

• De hogere waterstanden door de beveractiviteiten leiden tot klachten; 

• Bewoners geven aan het idee te hebben dat zij de schuld krijgen van het teveel aan nutriënten in 

het systeem; 

• Bewoners geven aan door de dode bomen meer geluid van de snelweg te horen. 

 

Aandachtspunten dialoogtafel 4 

• Bewoners vragen zich af of er voldoende rekening gehouden is met vernatting die mogelijk op zal 

treden bij de Saur, ter hoogte van Rieterdijk en de overkant van de straat; 

• Bewoners van Hazenhorstweg hadden in de natte periode wel water in een put, maar bewoners 

geven aan dat het destijds overal nat was; 

• Wens is om het wandelpad te herstellen zoals dit vroeger was; 

• Bruggen bij wandelpaden herstellen; 
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• Nieuwe bewoners van de Rieterdijk ook op de hoogte brengen. Zijn hier net komen wonen en 

weten dus mogelijk nog niets van de plannen; 

• Bewoners zijn bezorgd over knutten in de paardenwei. Angst om te moeten verplaatsen met de 

bedrijfslocatie door deze ontwikkelingen. 

 

Aandachtspunten dialoogtafel 5 

• Er zijn zorgen dat er na langdurige verzadiging van de bodem en beek ineens meer water tot 

afstroming komt, waardoor de duiker onder de Maasbreeseweg dit niet kan verwerken en de 

omgeving overlast heeft; 

• Bewoners vragen zich af wat de plannen zijn rondom de Hanzehorsterweg; 

• Het gebied benedenstrooms van de Hazenhorsterweg kan onvoldoende afwateren en leidt snel 

tot peilstijgingen. 

 
Afronding en afsluiting  
Alle aanwezigen worden bedankt voor hun aanwezigheid en ideeën. Alle inbreng wordt 
meegenomen in de verkenning. Informatie over het project is verder terug te lezen op de 
projectpagina via de website van Waterschap Limburg. Deze is ook terug te vinden via 
www.waterschaplimburg.nl/rieterdijk. 

 


